
 

Komisia regionálneho rozvoja 
Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 
 
 

Košice: 18. 5. 2017 
Číslo: 2140/2017/ORRUPZP-14864 
Vybavuje: Ing. Peter Ťapák 

e-mail: Peter.Tapak@vucke.sk  
Telefón: 055/6196 658 

 
 
 

ZÁPISNICA 
z 21. rokovania Komisie regionálneho rozvoja Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja konaného dňa 18. 5. 2017 
 
 
PROGRAM ROKOVANIA: 
 
1. Otvorenie, schválenie programu rokovania  
2. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2017 
3. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov KSK v zmysle VZN KSK č. 3/2006 

o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov 
4. Poskytnutie dotácií nad 3 300 € v zmysle VZN KSK č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení 

neskorších zmien a doplnkov 
5. Územný plán veľkého územného celku Košický kraj - Zmeny a doplnky 2017 
6. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa vyhlasuje 

záväzná časť Územného plánu veľkého územného celku Košický kraj, v znení Zmien a doplnkov 
2017 

7. Analýza športu na území KSK s finančným dopadom 
8. Vyhodnotenie  zimnej  údržby ciest II.  a III. triedy  v zimnom období 2016/2017 
9. Výročná správa Agentúry na podporu regionálneho rozvoja Košice, n. o. za rok 2016, Plán činnosti 

Agentúry na podporu regionálneho rozvoja Košice, n. o. na rok 2017, Menovanie členov Správnej 
rady a Dozornej rady Agentúry na podporu regionálneho rozvoja Košice, n. o. 

10. Poskytnutie návratnej bezúročnej finančnej výpomoci pre Európske zoskupenie územnej spolupráce 
Via Carpatia s ručením obmedzeným 

11. Rámcová obsahová náplň  zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 
2017 

12. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok  2017 
13. Rôzne 
14. Záver 
 
K bodu č. 1 

Vyjadrenie: 
Predseda komisie JUDr. Konkoly privítal prítomných a skonštatoval, že na rokovaní komisie 
sú prítomní 12 členovia komisie, čo je nadpolovičná väčšina, to znamená, že rokovanie je 
uznášania schopné. Predseda predložil návrh o zmenu v programe rokovania a to doplniť do 
programu materiál „Určenie volebných obvodov pre voľby do orgánov Košického 
samosprávneho kraja, počtu poslancov v nich, sídla Volebnej komisie Košického 
samosprávneho kraja a sídiel obvodných volebných komisií ”. 
 
Diskusia: – 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 



 

Uznesenie č. 16/2017: 
Komisia schválila doplnený program rokovania. 
 
Hlasovanie č. 1: 
Prítomní: 12  
Za: 12  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 2 

Vyjadrenie: 
Podrobný výklad k materiálu Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2017 
podala Ing. Karafová, vedúca odboru financií.   
 
Diskusia: – 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 17/2017: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 2: 
Prítomní: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 3 

Vyjadrenie: 
Vysvetlenie k materiálu Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov KSK 
v zmysle VZN č. 3/2006 o poskytovaní dotácií podala Ing. Karafová, vedúca odboru financií.    
 
Diskusia: – 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 18/2017: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 3: 
Prítomní: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 4 

Vyjadrenie: 
Vysvetlenie k materiálu podala Ing. Karafová, vedúca odboru financií. Informovala o žiadosti 
Mestskej časti Košice - Staré mesto vo výške 16 000 EUR na rekonštrukciu mestskej plavárne. 
 
Diskusia: Ing. Ťapák, JUDr. Konkoly 



 

Ing. Ťapák informoval prítomných, že žiadateľom je Mestská časť Košice - Staré mesto, ktorá 
žiada dotáciu vo výške 16 000 EUR na rekonštrukciu mestskej plavárne. ORRÚPaŽP na uvedenú 
žiadosť dal negatívne stanovisko, nakoľko táto aktivita nie je v súlade s VZN. Predseda komisie 
navrhol, aby sa žiadosť osobitne prerokovala na konci zasadnutia komisie, preto sa k žiadosti 
nehlasovalo. 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 19/2017: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie.  
 
Hlasovanie č. 4: 
Prítomní: 12  
Za: 12 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 7 

Vyjadrenie: 
Materiál „Analýza športu na území KSK s finančným dopadom” uviedol predseda komisie, 
JUDr. Konkoly.  
 
Diskusia: PhDr. Szegedi, JUDr. Konkoly 
PhDr. Szegedi navrhol, aby sa analýza doplnila o informácie ohľadom bežeckých klubov, nakoľko 
aj zo štatistických údajov aj z časti hodnotenia športových klubov chýba informácia ohľadom 
bežeckého športu a o možnostiach podpory rozvoja bežeckých aktivít v KSK. Tie športové aktivity 
začína praktizovať veľa ľudí v mestách ale i na vidieku. Pre jeho ďalší rozvoj je však potrebné 
v podstatne väčšom rozsahu pristúpiť k podpore budovania značkovaných bežeckých tratí.  
JUDr. Konkoly si tiež myslí, že v materiáli sú nedostatky a súhlasil s uvedeným návrhom. 
Konštatoval, že vzhľadom k významu športu v každodennom živote je potrebné k materiálu 
pristúpiť komplexnejšie a spracovať hlbšiu analýzu s uvedením konkrétnych nositeľov jednotlivých 
aktivít, zodpovedných inštitúcií. Ako príklad uviedol podporu športu a výstavbu športovej 
infraštruktúry v Maďarsku, ktorá je kvalitatívne na vyššej úrovni ako na Slovensku. Zdôraznil 
potrebu zmeny v legislatíve, zlepšenia podmienok pre sponzoring v oblasti športu, aby sa peňažné 
prostriedky mohli účelovo využiť. Zároveň navrhuje, aby sa vypracovala komplexná správa o stave 
športu na území KSK, spolu s výhľadom do budúcnosti – o túto správu by mala byť doplnená 
predložená analýza športu. 
 
Uznesenie č. 20/2017: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť s doplňujúcimi 
návrhmi.  
 
Hlasovanie č. 5: 
Prítomní: 12  
Za: 12 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 5 

Vyjadrenie: 
Zmeny a doplnky Územného plánu veľkého územného celku Košický kraj detailne predstavila 
Ing. arch. Mareková z referátu územného plánovania a životného prostredia. Sú spojené 



 

s prípravou budovania medzinárodnej plynovej tranzitnej prípojky, ktorú realizuje spoločnosť 
Eustream. 
 
Diskusia: – 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 21/2017: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 6: 
Prítomní: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 6 

Vyjadrenie: 
Vysvetlenie k Návrhu Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, 
ktorým sa vyhlasujú Zmeny a doplnky 2017 záväznej časti Územného plánu veľkého 
územného celku Košický kraj podala Ing. arch. Mareková, referent územného plánovania. 
 
Diskusia: – 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 22/2017: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 7: 
Prítomní: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Medzičasom došiel ďalší člen komisie. 
 
K bodu č. 9 

Vyjadrenie: 
Podrobný výklad k materiálu o činnosti Agentúry na podporu regionálneho rozvoja, n.o. za rok 
2016, plán činnosti na rok 2017, menovanie členov Správnej rady a Dozornej rady ARR podal 
Ing. Tešliar, riaditeľ Agentúry. Podrobne vysvetlil kľúčové témy, agendy a projekty, ktoré 
agentúra riešila pre jednotlivé odbory KSK, resp. pre mikroregióny a obce. Vysvetlil, prečo 
bude potrebné menovať členov Správnej a Dozornej rady ARR Košice, n.o. 
 
Diskusia: JUDr. Konkoly 
V diskusii predseda komisie ocenil prácu a profesionalitu agentúry. Konštatoval však, že žiaľ 
mnohé kvalitné a dobre pripravené projekty pre zložitú byrokraciu a časté zmeny vo výberovom 
a hodnotiacom procese sa podarilo len čiastočne splniť. 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 



 

Uznesenie č. 23/2017: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 8: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 10 

Vyjadrenie: 
Vysvetlenie k materiálu Poskytnutie návratnej bezúročnej finančnej výpomoci pre Európske 
zoskupenie územnej spolupráce Via Carpatia s ručením obmedzeným podala Ing. Orbán Máté 
vedúca odboru regionálneho rozvoja, územného plánovania a životného prostredia. Poukázala 
na jedinečnosť pripravovaného Fondu malých projektov, predstavila línie doručenia podpory 
pre konečných príjemcov, výšku podpory, ako aj podmienky poskytovania finančných  
prostriedkov a kontrolných mechanizmov. Objasnila poslancom ako bežala komunikácia 
a nastavenie procesov s riadiacim orgánom, čo chcel kraj dosiahnuť pri úprave pravidiel tak, 
aby bolo čo najviac priateľské a komfortné pre konečných užívateľov. V závere požiadala 
o podporu pre poskytnutie bezúročnej pôžičky do roku 2022, aby realizačný tím EZÚS proces 
a spustenie výzvy mohol úspešne dokončiť. 
 
Diskusia: JUDr. Konkoly, RSDr. Mitterpák 
V diskusii vystúpil JUDr. Ing. Konkoly a RSDr. Mitterpák k problematike predfinancovania 
projektov, ktoré ak by bolo za rozumnej kontroly uskutočnené, tak podstatne viac aktérov 
regionálneho rozvoja by bolo schopných sa aktíve zapojiť, hlavne z ekonomicky slabších regiónov. 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 

Jeden člen komisie odišiel. 
 
Uznesenie č. 24/2017: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 9: 
Prítomní: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 8 

Vyjadrenie: 
K materiálu Vyhodnotenie zimnej údržby ciest II. a III. triedy v zimnom období 2016/2017 
podala podrobné informácie námestníčka správy ciest KSK. Poukázala na to, že táto sezóna 
zimnej údržby 2016/2017 bola podstatne dlhšia, náročnejšia na plnenie výkonov a spotreby 
posypových materiálov oproti minulým rokom.  
 
Diskusia: JUDr. Konkoly 
Predseda komisie sa v diskusii pýtal na technický stav sypačov. Pani námestníčka vysvetlila, že 
najmladší vozový park má už 5 resp. 10 rokov ale vo svojom stave Správa ciest má veľkú skupinu 
áut, ktorých vek sa blíži k 30 rokom a viac a pripravujú sa na ich náhradu. 



 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 

Odišiel ďalší člen komisie. 
 
Uznesenie č. 25/2017: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 10: 
Prítomní: 11 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 11 

Vyjadrenie: 
Vysvetlenie k materiálu Určenie volebných obvodov pre voľby do orgánov Košického 
samosprávneho kraja, počtu poslancov v nich, sídla Volebnej komisie Košického 
samosprávneho kraja a sídiel obvodných volebných komisií podala JUDr. Kolesárová, 
riaditeľka kancelárie predsedu.  
 
Diskusia: – 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 26/2017: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 11: 
Prítomní: 11 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 12 

Vyjadrenie: 
Vysvetlenie k materiálu Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického 
samosprávneho kraja na II. polrok 2017 podal Ing. Peter Ťapák, tajomník komisie. 
 
Diskusia: – 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 27/2017: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 12: 
Prítomní: 11 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 



 

K bodu č. 13 

Vyjadrenie: 
Plán úloh komisie regionálneho rozvoja predstavil Ing. Ťapák, tajomník komisie.  
 
Diskusia: – 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 28/2017: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 13: 
Prítomní: 11 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 4  

Vyjadrenie: 
Vysvetlenie k žiadosti Mestskej časti Košice - Staré mesto bolo diskutované v rámci bodu č. 4 
s tým, že sa bude neskoršie na v závere programu o tomto bode hlasovať. Vzhľadom k tomu, 
že komisia prestala byť uznášania schopná komisia o materiáli osobitne nehlasovala.  
 
K bodu č. 14 

Vyjadrenie: – 
 
K bodu č. 15 

Vyjadrenie: 
Po vyčerpaní všetkých bodov rokovania predseda komisie poďakoval prítomným za účasť 
a o 11.30 hod. ukončil rokovanie komisie regionálneho rozvoja. 
 
 
V Košiciach dňa 18. 5. 2017 
Zapísal Ing. Peter Ťapák 
 
 
 
 
 
 

...................................................... 
Ing. Peter Ťapák 
tajomník komisie 

...................................................... 
JUDr. Ing. Jozef Konkoly 

predseda komisie 
 


